
 

 

Zápis č. 5/2021 z veřejného zasedání AS FF UJEP, 

 konaného dne 26. 5. 2021 
 

Přítomni:  

 Komora akademických pracovníků:                      Mgr. Vilém Zábranský, Ph.D. 
Mgr. Josef Märc 
Mgr. Barbora Řebíková, Ph.D. 
Mgr. Andrea Frydrychová 
Mgr. Jakub Pátek, Ph.D. 

 

 Studentská komora:     Mgr. Gabriela Šilhavá  
Bc. Tomáš Švestka 
Mgr. Michal Jirman - online 

                                         Bc. Ondřej Černý - online 
 

 Hosté:     prof. PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D. 
Ing. Terezie Tahalová 
Mgr. Tomáš Velička, Ph.D. 
Lukáš Vaněk - online 
 
 
 

Program: 

1. Změny ve složení Disciplinární komise FF UJEP  

2. Žádost o uskutečnění podstatné změny v bakalářském studijním programu Historie 

3. Výroční zpráva o hospodaření 2020 

4. Rozpočet FF UJEP na rok 2021 

5. Různé 

 

 

 

Bod 1 

Na návrh prof. PhDr. Michaely Hrubé, Ph.D., děkanky FF UJEP, senát projednal doplnění disciplinární komise FF 

UJEP o akademické pracovníky a studenty nominované novými katedrami – Katedrou politologie (doc. Mgr. 

Lukáš Novotný Ph.D., M.A.; Eva Cholevíková, Bc. SP Politologie a Společenské vědy, 1. ročník) a Katedrou 

archivnictví a pomocných věd historických (PhDr. Bc. Pavel Holub; Lucie Šimkovská, Bc. SP Archivnictví a spisová 

služba, 2. ročník). Funkční období nově jmenovaných členů bude ode dne jmenování paní děkankou do 2. 10. 

2022 

 

Usnesení 1 

AS FF UJEP hlasoval dle §27 odst. 1, písm. f zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů 

o předloženém návrhu následovně dle jednotlivých kandidátů: 

 



doc. Mgr. Lukáš Novotný Ph.D., M.A. (ano – 3, ne – 1, zdrželi se - 4), AS neschvaluje návrh 

Eva Cholevíková (ano – 8, ne – 0, zdrželi se - 0), AS schvaluje návrh 

PhDr. Bc. Pavel Holub (ano – 8, ne – 0, zdrželi se - 0), AS schvaluje návrh 

Lucie Šimkovská (ano – 8, ne – 0, zdrželi se - 0), AS schvaluje návrh 

 

 

Bod 2 

Senát projednal předloženou žádost o uskutečnění podstatné změny v bakalářském studijním programu 

Historie. Změny na základě pověření garanta programu doc. Václava Dršky představil Mgr. Tomáš Velička, Ph.D.  

 

Usnesení 2 

AS FF UJEP projednal dle §27 odst. 2, písm. a zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů 

předložený změny studijního programu Historie Bc.                                                                                                                                      

 

(ano – 7, ne – 0, zdrželi se - 1) 

 

 

Bod 3 

Tajemnice fakulty Ing. Terezie Tahalová představila přítomným senátorům Výroční zprávu o hospodaření FF 

UJEP za rok 2020.  

 

Usnesení 3 

AS FF UJEP schválil dle §27 odst. 1, písm. d zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů Výroční 

zprávu o hospodaření FF UJEP za rok 2020 v předložené verzi. 

(ano – 7, ne – 0, zdržel se - 0) 

 

 

Bod 4 

Děkanka FF UJEP prof. PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D. a tajemnice fakulty Ing. Terezie Tahalová představila 

přítomným senátorům Rozpočet Filozofické fakulty UJEP na rok 2021. Rozpočet s ohledem na pokles příjmů je 

schodkový. Zároveň byly představeny výsledky analýzy celkových nákladů jednotlivých pracovišť FF zahrnujících 

jak roční mzdové náklady a potřeby provozních zdrojů, tak i výši tvorby provozních zdrojů. Na jejím základě bylo 

konstatováno, že výkon jednotlivých pracovišť není rovnoměrný a některá vykazují výrazné ztráty. Následně 

uvedly, že s vedením daných pracovišť byl tento stav diskutován, a že bude připraven metodický pokyn 

upravující podmínky rozdělování a čerpání zdrojů. 

 

Usnesení 4 

AS FF UJEP schválil dle §27 odst. 1, písm. c zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů Rozpočet FF 

UJEP na rok 2021 v předložené verzi. 

(ano – 8, ne – 0, zdržel se - 0) 

 

 

Různé 

Na základě diskuse se AS FF UJEP jednomyslně shodl na doporučení, které bude směřováno k vedení fakulty, 

týkající se vyvěšování vlajky EU na žerdi před budovami FF souběžně s vlajkou ČR. Akademický senát zastává 

stanovisko, že příslušná vlajka vyjadřuje řadu hodnot, na kterých stojí i naše fakulta. 

 

 

Mgr. Vilém Zábranský, Ph.D. 

         předseda AS FF UJEP 


